
2. zasedání školské rady 31. 8. 2022  

 

Přítomni: Ing. Pavel Šubr                                                           Hosté: Mgr. Miroslava Brychtová  

                Mgr. Lidmila Grohová 

                Mgr. Štěpánka Beránková 

                Mgr. Kristýna Finková 

                Zlata Fofová 

 Omluven: Pavel Janák 

Program:  

1. Schválení nového ŠŘ s pravidly hodnocení 

2. Seznámení se se směrnicí GDPR 

3. Kamerový systém – informace a směrnice 

4. Informace ředitelky školy o úpravách ve škole a o zabezpečení školního roku 2022/2023 

5. Různé, diskuze 

1. Na začátku setkání pan starosta přivítal všechny přítomné, seznámil je s programem jednání, 

který byl všem účastníkům zaslán elektronicky, poté předal slovo paní ředitelce ZŠ M. 

Brychtové. Ta přítomné seznámila s novým školním řádem, který byl členům šk. rady zaslán 

elektronicky v pátek 26. 8. 2022. Upozornila přítomné na některé změny, které byly ve školním 

řádu provedeny, a poděkovala všem, kteří se na úpravě šk. řádu podíleli. Následovalo hlasování, 

při kterém byl školní řád schválen všemi přítomnými členy. 

Hlasování: pro     5                        proti 0                                    zdržel se 0 

2. Dále všechny přítomné paní ředitelka seznámila se směrnicí GDPR, která byla členům ŠR 

také zaslána elektronicky v pátek 26. 8. 2022.  

ŠR vzala informaci na vědomí.  

 



3. Členové školské rady byli dále seznámeni se školním kamerovým systémem (kvůli potřebné 

ochraně majetku přibyly kamery v šatnách, u obou vchodů do školy, u vchodu na parkoviště a 

vchodu do tělocvičny) a směrnicí týkající se tohoto systému.   

ŠR vzala informaci na vědomí.  

4. Dále paní ředitelka seznámila všechny přítomné se změnami a úpravami, které proběhly 

během prázdnin.  Byly posíleny rozvody pro wifi. Proběhla výmalba 1. a 6. tříd, dále byla 

vymalována šatna, vyměnilo se linoleum ve třídě 9. B, zrekonstruoval se kabinet na 2. stupni. 

Byly vyměněny některé interaktivní tabule. Pan školník natřel vchodové dveře, rozšířil se 

kamerový systém v prostorách šatny (viz výše), škola má také nové webové stránky. Na 

toaletách byly vyměněny dávkovače na mýdlo, na ubrousky a na toaletní papír. Paní ředitelka 

poděkovala vedení města za podporu výsadby zeleně v areálu školy.  

Na konci školního roku proběhlo několik výběrových řízení, byly přijaty čtyři nové asistentky, 

dále byla přijata na poloviční úvazek pracovnice do ekonomického úseku, byla přijata nová 

kuchařka a jedna paní učitelka. Paní ředitelka přítomným ještě poskytla informace týkající se 

slavnostního zahájení nového školního roku (hudební program s J. Rychterovou) 

ŠR vzala informaci na vědomí.  

5. Poté se ujal slova pan starosta, který vedení školy ještě jednou poděkoval za organizaci dne 

otevřených dveří. Ten proběhl v rámci oslav 300. výročí povýšení Bělohradu na městečko. Dál 

pan starosta mluvil o plánované rekonstrukci školní kuchyně a rekonstrukci sociálních zařízení 

v mateřské škole.  

Na samotný závěr poděkovala paní ředitelka zřizovateli za vstřícnost a ochotu.  

ŠR vzala informaci na vědomí. 

Přílohy zápisu: 1. školní řád a pravidla hodnocení 

                           2. směrnice GDPR 

                           3. Směrnice kamerového systému 

Zapsala Kristýna Finková 



Schválil: Pavel Šubr 

  

 

 

 


